
PROTOKÓŁ NR 46/18

z  posiedzenia  Komisji  Budżetu  i  Finansów,  które  odbyło  się  w  dniu
24.04.2018  r.  o  godz.  10.00  w  sali  nr  4  Urzędu  Miejskiego
w Pabianicach. 

Posiedzeniu  przewodniczyła  Pani  Bożenna  Kozłowska  –  Przewodnicząca
Komisji Budżetu i Finansów.

Lista  obecności  radnych  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Rady  Miejskiej
w Pabianicach stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.
Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

PORZĄDEK OBRAD:
1) Informacja  nt.  przyjęcia  porządku  obrad  i  protokołu  Nr  45/18 z  dnia

23.03.2018 r. 
2) Zaopiniowanie projektów uchwał.
3) Zaopiniowanie wniosku w sprawie niewyrażenia zgody na wykup prawa

własności przez użytkownika wieczystego nieruchomości przy ul. Małej
3 i 3A. 

4) Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad i protokołów: 

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  poinformowała,  że  do
przedstawionego porządku obrad i  protokołu Nr 45/18 z dnia 23.03.2018 r.
nie  wniesiono  żadnych  uwag,  w  związku  tym  uważa  porządek  obrad
i protokół za przyjęty. 

Ad.2.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła  projekt  uchwały sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2018 r.  -  proj.  Nr 1  (Zał.  Nr 2)  W związku
z aneksem nr 1 do umowy nr 203/0A/D/2017 z dnia 28.07.2017 r. większa się
plan  dochodów  o  kwotę  295.411,57  zł  z  tytułu  niewykorzystanej  dotacji
w 2017 r.  przyznanej z WFOŚiGW na zadanie inwestycyjne pn: „Poprawa
jakości powietrza Miasta Pabianic poprzez likwidację niskiej emisji w ramach
programu ograniczenia niskiej emisji". Po stronie wydatków zwiększa się plan
w Wydziale Ochrony Środowiska, tym samym pula środków do wykorzystanie
w  2018  r,  zgodnie  z  aneksem  wynosić  będzie  1.376.659,57  zł  na
ww. zadanie. 
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Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2018 r. - proj. Nr 1.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 18,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2018 r. – proj. Nr 2 z autopoprawką. (Zał. Nr
3)  Zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o kwotę 4.118.288 zł, których
źródłem pokrycia  są wolne środki  z  2017 r.  w tym:  Budżet  Obywatelski  -
889.688  zł.  W  Uchwale  XL1X/639/17  z  dnia  21.12.2017  r.  w  sprawie
uchwalenia  budżetu  miasta  Pabianie  na  2018  r.  wprowadzono  środki  na
dokumentację  projektową.  Obecnie  uzupełnia  się  wkład  finansowy w celu
pełnej realizacji zadań: Siłownia pod chmurką i trampoliny miejskie w Parku
Wolności  — 124.655 zł  Poprawa infrastruktury PTC Pabianice — budowa
trybun stadionu — 195.000 zł Remont świetlicy Pabianickiego Towarzystwa
Cyklistów — 176.333 zł Budowa bieżni wraz z siłownią „pod chmurką" przy
Sz.  Podstawowej  Nr  3  —  143.000  zł  Automatyczny  trenażer  do  rzutów
koszykówki Shoot a way gun 8000 — 45.000 zł Budowa miejsc parkingowych
przy Sz. Podstawowej Nr 13 — 78.000 zł Razem dla dzieci- wiaty rowerowe
w  miejscach  publicznych  —  86.500  zł  Miejsca  postojowe  -  41.200  zł.
Pozostała  kwota  3.228.600  zł  przeznaczona  zostaje  na  zwiększenie
wydatków inwestycyjnych w wydziałach i jednostkach organizacyjnych w tym:
Wydział Edukacji Kultury i Sportu — 278.600 zł Modernizacja II piętra Szkoła
Podstawowa Nr 15 — 95.500 zł Modernizacja stołówki Szkoła Podstawowa
Nr  15  —  30.500  zł  Wymiana  ogrodzenia  i  siatki  z  piłkochwytem  Szkoła
Podstawowa nr  2  — 85.000 zł  Wykonania  przyłącza c.o.  do ZEC Szkoła
Podstawowa Nr 14 — 16.600 zł Plac aktywności dla najmłodszych Szkoła
Podstawowa Nr 2 — 51.000 zł. Wydział Ochrony Środowiska — 250.000 zł
Zagospodarowanie  terenów po  restauracji  Parkowa  w  Parku  Wolności  —
200.000  zł  Budowa  kociarni  miejskiej-  etap  I  —  50.000  zł.  Wydział
Gospodarki Nieruchomościami — 500.000 zł Wykup terenów na podstawie
obowiązujących  planów  zagospodarowania  przestrzennego  —500.000  zł.
Wydział Inwestycji i Eksploatacji - 200.000 zł Budowa oświetlenia ulicznego
—  200.000  zł.  Zarząd  Dróg  Miejskich  —  2.000.000  zł  Przebudowa  dróg
gminnych  wraz  z  chodnikami  —  2.000.000  zł.  Zmianie  ulega  źródło
finansowania  zadania  pn:  Turystyczne  zagospodarowanie  terenów
rekreacyjnych  „Lewityn"  w  Pabianicach  poprzez  zmniejszenie  kwoty
emitowanych obligacji o 2.500.000 zł a zwiększenie kwoty zaangażowanych
wolnych środków w wydatki budżetu o kwotę 2.500.000 zł. Dokonane zmiany
spowodują  urealnienie  zapisów:  przychodów  z  kwoty  23.888.193,87  zł
do kwoty 28.006.481,87 zł tj. o 4.118.288 zł deficytu z kwoty 21.790.193,51 zł
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do kwoty 25.908.481,51 zł tj. o 4.118.288 zł.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały w  sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2018 r. – proj. Nr 2 z autopoprawką. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 17,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2018 r. – proj. Nr 3 z autopoprawką. (Zał. Nr
4)  Środki finansowe w kwocie 83.900 zł, które zostały z rozliczenia zadania
„Modernizacja sali widowiskowej MOK” przeznacza się na doposażenie sali
widowiskowej MOK.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2018 r.  – proj. Nr 3 z autopoprawką.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 19,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2018 r. – proj. Nr 4 z autopoprawką. (Zał.
Nr  5)   Kancelaria  Prezydenta  Miasta  -  dokonuje  się  zmian  po  stronie
wydatków budżetu  w  tym:  dział  754  — zmniejszenie  o  kwotę  4.800  zł  -
wydatki  bieżące  dział  750  -  zwiększenie  o  kwotę  4.800  zł  -  wydatki
inwestycyjne z przeznaczeniem na zakup sprzętu rejestrującego służącego
monitorowaniu miasta. 

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2018 r.  – proj. Nr 4 z autopoprawką.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 19,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  miejskiej  Pabianice  na  lata
2018 -  2039 -  proj.  Nr  4 z autopoprawką.  (Zał.  Nr  6)  Aktualizacja WPF
spowodowana jest koniecznością urealnienia dochodów i wydatków budżetu.
Szczegółowe  wyjaśnienie  zmian  obrazuje  załącznik  nr  3  -  „Objaśnienia
przyjętych wartości do WPF Gminy Miejskiej Pabianice na lata 2018-2039. 
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Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodnicząca  Komisji  Bożenna
Kozłowska poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały w sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  miejskiej  Pabianice  na  lata
2018 – 2039 z autopoprawką.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 9.

Ad.3.
Naczelnik  Mariusz Witkowski  przedstawił  wniosek w sprawie niewyrażenia
zgody  na  wykup  prawa  własności  przez  użytkownika  wieczystego
nieruchomości przy ul. Małej 3 i 3A. (Zał. Nr 7)

Radny Piotr Różycki zapytał, czy mamy wiedzę, czy spółka Master Developer
jest w posiadaniu innych gruntów bądź nieruchomości, czy jest wieczystym
użytkownikiem na terenie Pabianic.

Naczelnik  Mariusz  Witkowski  powiedział,  że  nie  jest  wieczystym
użytkownikiem,  natomiast  czy  jest  właścicielem  innych  nieruchomości  na
terenie Pabianic to należałoby wystąpić o taką informację do Powiatowego
Ośrodka Dokumentacji. Na pewno jest właścicielem nieruchomości położonej
obok wnioskowanej, na której stoi nowo budowany blok. 

Radny  Piotr  Różycki  poprosił,  aby  Komisji  wystąpiła  z  takim  wnioskiem,
ponieważ  przydałaby  się  taka  wiedza  z  uwagi  na  wymiar  społeczny  tej
sprawy.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja  nie
będzie się zwracać w tej sprawie.

Radna Joanna Kupś poprosiła o uzasadnienie, dlaczego potrzebna nam taka
informacja skoro Komisja opiniuje wniosek dot. konkretnej nieruchomości.

Radny  Piotr  Różycki  powiedział,  że  jeżeli  radna  Joanna  Kupś  będzie
urzędnikiem kompetencyjnym do zadania tego pytania  to  przedstawi  takie
uzasadnienie.

Radna  Joanna  Kupś  powiedziała,  że  jesteśmy  w  jednej  sali,  na  jednym
poziomie, chciałaby wiedzieć po co nam ta wiedza.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Zarządzania  Mieniem  Komunalnym  zaopiniowała  pozytywnie  powyższy
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wniosek w temacie merytorycznym.

Radny Tadeusz Feliksiński powiedział, że pytanie radnego Piotra Różyckiego
jest zasadne, czy ten developer nie ma innych takich inwestycji w mieście.

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska powiedziała, że jest to Komisja
Budżetu i Finansów, która opiniuje merytorycznie powyższy wniosek.

Radny Piotr Różycki powiedział, że wiedza ta może się przydać w sytuacji
gdyby developer posiadał inne nieruchomości na terenie Pabianic.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  radny  Piotr
Różycki powinien uczestniczyć w Komisji Zarządzania Mieniem Komunalnym
w celu wyjaśnienia swoich wątpliwości. Komisja Budżetu i Finansów opiniuje
powyższy wniosek pod kątem finansów.

Radna Joanna Kupś powiedziała,  że  zaprasza  serdecznie  radnego Piotra
Różyckiego  na  Komisję  Zarządzania  Mieniem  Komunalnym.  Co  nam  da
informacja,  że  dany  developer  posiada  jedną  czy  więcej  działek  skoro
opiniowana jest dana konkretna nieruchomość.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy wniosek.
Głosowanie: za – 19,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Ad.4.
Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  posiedzenie
Komisji Budżetu i Finansów w sprawie omówienia sprawozdania z wykonania
budżetu miasta Pabianic za rok 2017 odbędzie się w dniu 10 czerwca br.
o godz. 15.00.

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  prowadzący  zamknął  posiedzenie
Komisji o godz. 10.30.

Płyta CD – Zał. Nr 8.
Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                                 Posiedzeniu przewodniczyła

   AGNIESZKA MICHEL                                       BOŻENNA KOZŁOWSKA
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